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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om størrelsen af vederlagene under Skatteministeriet vil blive 

vurderet i forbindelse med Retssikkerhedspakke IV, jf. Skatteudvalget, alm. del svar på 

spørgsmål 50? 

 

Svar 

Vederlagsmodellen for skatteankenævn vil blive vurderet i forbindelse med evalueringen 

af tiltagene i den politiske aftale Retssikkerhedspakke IV - En hurtigere vej gennem klagesystemet. 

Det fremgår af den politiske aftale, at tiltagene i Retssikkerhedspakke IV bliver evalueret i 

2022.  

 

Vederlagsstørrelsen for øvrige nævn under Skatteministeriet bliver ikke evalueret i forbin-

delse med Retssikkerhedspakke IV. Jeg kan dog oplyse, at der efter behov tages stilling til, 

om vederlagsstørrelsen er proportionel til arbejdsbyrden i nævn under Skatteministeriet.  
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